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Socialchefsnätverket
(SCHNV) 

Minnesanteckningar Socialchefsnätverket 

Datum: 26 januari 2024 

Tid: 8-9 

Plats: Teams 

 

Närvarande: (överstruken = frånvarande) 

Avesta Carina Johansson   

Borlänge Tommy Berglund   

Falun Maria Jonsson Arne Holmström Ulrika Forsell 

Gagnef Ulrika Gärdsback   

Hedemora Anna Frisk (tf)   

Leksand Isabella Piva-Hultström   

Ludvika Carina Gullemo Jonas Fors  

Malung-Sälen Marie Olsson   

Mora Anna Ståhlkloo   

Orsa Jesper Karlsson   

Rättvik Annelie Granath   

Smedjebacken Elisabet Zimmer Maria Ronsten  

Säter Ingalill Frank   

Vansbro Frida Hellberg Patrik Prahl (tf)  

Älvdalen Mikko Talala   

RSS Dalarna Tanja Mårtensson 
Stefan Nielsen 

  

Röd= frånvarande 

 

1.  Mötets öppnande och presentationsrunda 

 

Socialchefsnätverket beslutade: 

att öppna mötet. 

2. Godkännande av dagordning 

 

Socialchefsnätverket beslutade: 

att godkänna dagordningen. 

3. Föregående minnesanteckningar 231215, Bilaga A 

 

Socialchefsnätverket beslutade: 

att lägga minnesanteckningarna till handlingarna. 
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4. Rapporter från nationell och regional nivå 

a) Redovisningar ÖK 2023 till RSS God och nära vård och Psykisk hälsa.  

Tanja påminde om redovisningarna som ska skickas in till RSS. 

b) Uppdrag att inrätta en samverkansstruktur för ett sammanhållet arbete 

med barn och unga som riskerar att begå eller begår grova brott 

(Ju2023/02529) 

Tanja redogjorde kort för uppdraget och kontakt med Lst Dalarna. Det är 

Värmlands Lst som har ett uppdrag att sammankallat ett regionalt 

samverkansråd. Ingen av socialcheferna hade hört något om saken ännu.  

c) Ett starkare skydd för offentliganställda mot våld, hot och trakasserier 

SOU 2024:1  

Borlänge och Rättvik remissinstanser. 

d) HVB –ärendet, MiniMaria, Hemsjukvårdsavtalet 

Tanja redogjorde för att ärendena ska informeras om i LGRS och BDU under 

mars och april.  

 

Socialchefsnätverket beslutade: 

att lägga informationen till handlingarna. 

 

5. Information: Kommunernas medel ÖK psykisk hälsa och suicidprevention 
2024, Bilaga B, C 

Föredragande: Tanja Mårtensson 

  
Staten fördelar totalt 200 mkr till landets kommuner för insatser som syftar till att 
skapa förutsättningar för en kunskapsbaserad och säker vård och omsorg, Bilaga 
B. Kommunerna rekvirerar sina respektive medel från Kammarkollegiet, Bilaga C.  
 
Socialchefsnätverket beslutade: 

att lägga informationen till handlingarna. 

 

6. Beslut: Gemensam finansiering av regionala insatser med stöd av 

kommunernas medel enligt Överenskommelse god och nära vård 2024, 

Bilaga D, E 

Föredragande: Tanja Mårtensson 

 

I överenskommelsen för god och nära vård 2024, Bilaga D, tilldelas Dalarnas 

kommuner totalt 25 349 655kr. 2022 beslutade Socialchefsnätverket att under en 

kommande treårs- period från och med 2023 använda en del av kommunernas 

medel till gemensamma regionala utvecklingsinsatser genom RSS Dalarna. I 
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”Beslutsunderlag: Kommunernas medel enligt Överenskommelse God och nära 

vård 2024”, Bilaga E, beskrivs de gemensamma insatserna närmare till innehåll 

och ekonomisk omfattning. Resterande medel föreslås fördelas ut till vardera 

kommun, baserat på befolkningsunderlag.  

 

Tanja föredrog ärendet, Bilaga F. 

 

Socialchefsnätverket beslutade: 

att besluta i enlighet med bilagt förslag i ”Beslutsunderlag: Kommunernas 

medel enligt Överenskommelse God och nära vård 2024”. 

7. Dialog: Rekrytering ny chef RSS och RSS organisering inom RD  

Föredragande: Ulrika Gärdsback, Socialchef Gagnefs kommun 
 

Ulrika och Tanja informerade om aktuellt läge avseende rekrytering av ny chef till 

RSS och den pågående omorganisering som sker inom RD och som påverkar 

RSS. Ett informationsunderlag om RSS skickades ut till SCHNV efter mötet.  

 
Socialchefsnätverket beslutade: 

att lägga informationen till handlingarna.  

 

8.  Övriga frågor 

Jesper Karlsson lyfte fråga om andra sett att man upphört med att ange 

”processfärger” i samband medutskrivningsprocessen från sjukhusen. Ingen 

annan återkopplade liknande erfarenhet varför sakens undersöks vidare med 

Mora lasarett.  

 
 


